
Protokół Nr  13/10 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  16 sierpnia 2010 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) podjęcia realizacji inwestycji „Budowa kanalizacji deszczowej wraz z   
     przyłączami do granic działek w ulicy Rolnej w Białogardzie” – druk A, 
b) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowego 

deficytu budżetu Miasta oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów z 
przeznaczeniem na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych obejmujących przebudowę 
ulic Krakowskiej i Asnyka oraz przebudowę i termomodernizację wraz ze zmianą 
sposobu użytkowania budynku Białogardzkiej Biblioteki Publicznej w Białogardzie na 
przedszkole - druk B, 

c) informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Białogard oraz planów finansowych 
miejskich instytucji kultury za pierwsze półrocze 2010 r. – druk C. 

3.  Sprawy różne.  
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 

Ad 1  

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Stefan 
Purol. Komisja przyjęła zmieniony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: 
za-5 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty  uchwał w sprawie: 

a) podjęcia realizacji inwestycji „Budowa kanalizacji deszczowej wraz z   
     przyłączami do granic działek w ulicy Rolnej w Białogardzie” – druk A, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Burmistrz Miasta 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-3 (jednogłośnie). 
 
b) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na finansowanie planowego 

deficytu budżetu Miasta oraz spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów z 
przeznaczeniem na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych obejmujących przebudowę 
ulic Krakowskiej i Asnyka oraz przebudowę i termomodernizację wraz ze zmianą 
sposobu użytkowania budynku Białogardzkiej Biblioteki Publicznej w Białogardzie na 
przedszkole - druk B, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
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Głos w dyskusji zabrali: 
S.Purol – pytał czy to aktualne, że do 18 sierpnia 2010 r. ma RIO wszcząć postępowanie? 
Skarbnik – odpowiedziała, że tak ale nie czekając na rozstrzygnięcie wychodzimy 

naprzeciw. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 
c) informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Białogard oraz planów finansowych 

miejskich instytucji kultury za pierwsze półrocze 2010 r. – druk C. 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
S.Purol – pytał o zagrożenia dochodów Miasta w ramach środków zewnętrznych, na ile 

powstanie niedobór? 
Burmistrz – odpowiedział, że zmniejszone będą  dochody o 10% w stosunku do ubr., mogą być 

zmniejszone środki dotacyjne Wojewody. 
Skarbnik – dodała, że Gimnazjum Nr 1 jest najtańszą szkołą i ma najlepszy poziom nauczania. 

Jeżeli nie będzie wysokich dochodów z majątku gminy to nie będziemy się rozwijać, a  jeśli 
nie będzie wzrostu podatków nie zamkniemy budżetu. 

B.Stanczewski – stwierdził, że należy udostępnić sprzedaż działek celem lokowania kapitału 
nie patrząc na ich uzbrojenie. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt, głosując: za-5(jednogłośnie). 
 

Ad 3 

W sprawach różnych Komisja zapoznała się z następującymi pismami w sprawie: 
- wnioskiem Pani K.Supińskiej w sprawie umorzenia należności czynszowych, 
W.Czurko – pytał czy ta Pani mieszkanie opuściła? 
Burmistrz – odpowiedział, że na pewien czas była zameldowana w Koszalinie, obecnie nie 

zamieszkuje w tym lokalu. To jest lokal jej ojca, ale ma być zameldowana. 
T.Szwed – powiedział, że BZN powinien przeanalizować możliwość zaproponowania 

mniejszego mieszkania w zamian za długi. 
K.Reich – wyjaśnił, że ta Pani nie zamieszkiwała w tym lokalu tylko w Koszalinie, orzeczenie 

Sądu o eksmisji zostało wydane, gdy ta osoba była niepełnoletnia i nie mogła wstąpić w 
stosunek najmu. Później złożyła pismo, że zobowiązuje się zdać lokal w przypadku, gdy 
zostaną umorzone zaległości czynszowe. 

B.Stanczewski – pytał czy ta Pani jest uprawniona do załatwienia takiego wniosku, czy są 
inne osoby, które się ubiegają i jakie są szczególne przypadki? 

K.Reich – odpowiedział, że są obecnie tylko trzy osoby, które wystąpiły z wnioskiem o 
umorzenie należności czynszowych. 

Komisja postanowiła przełożyć sprawy umorzeń na następne posiedzenie. 
 
- odpowiedzią w sprawie Pani Z.Kosowskiej pisma: GN.VIII.7224-1/70/10 z 14.07.2010 r. , 

GN.VIII.7224-1/71/10 z 14.07.2010 r., GN.VIII.7224-1/76/10 z 27 .07.2010 r. (w 
załączeniu), 

Burmistrz – dodał, że taka sytuacja ma miejsce z uwagi na błędy córki. 
- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Białogardzie PT.076/02/2010 w 

sprawie dofinansowania zakupu paliw i środków eksploatacyjnych (w załączeniu), 
T.Szwed – proponował dofinansować w połowie wnioskowanej kwoty. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
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- Białogardzkiej Biblioteki Publicznej im. K.Estreichera w sprawie wykonania planu 
finansowo-rzeczowego za I półrocze 2010 r. (w załączeniu). 

Komisja zapoznała się z informacją, nie wnosząc uwag. 
 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – nawiązując do organizacji Dni Białogardu pytał czy na przyszły rok w budżecie 

można zaplanować środki, aby przełożyć płyty na Pl. Wyspiańskiego? 
Burmistrz – poinformował, że będzie składał wniosek do schetynówek na 2011 rok. 
S.Purol – pytał co z wiaduktem, czy będzie masa bitumiczna? 
Burmistrz – powiedział, że jest zaniepokojony, bo to ma wpływ na inwestycje ulic, m.in. ul. 

Drzymały. Planuje się taką masą zrealizować. 
 
Ad 4 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.15.30   zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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